
Resumé van de openbare commissievergadering Fysiek Domein

Datum: 31 januari 2024
Aanvangstijd: 20:01 uur
Eindtijd: 23:18 uur
Locatie: Raadzaal gemeentehuis van Huizen

Aanwezig:
Voorzitter en commissiegriffier
R.H. Rebel (voorzitter)
K.E. de Rooij (commissiegriffier)

Commissieleden 
 VVD-fractie: 

H.A.M. van Kempen, J. Ribberink  
 Fractie Leefbaar Huizen:

R.W. de Bruijn, L. Veer
 Fractie Dorpsbelangen Huizen:

G.J. Horst, P.B.M. Schouten (lijstopvolger)
 CDA-fractie:

D.C. van Deutekom
 D66-fractie: 

S.G. Bruins 
 GroenLinks-fractie:

K.S. Rienstra
 PvdA-fractie: 

K. Gencer, N. Honing 
 ChristenUnie-fractie:

W. Doorn
 SGP-fractie:

R.J.C. Bource, D. Hettema (lijstopvolger)
 Transparant Huizen-fractie:

A. Honing (lijstopvolger)

College
R.G. Boom, K. van Werven, F.F.H. van der Kleij, G. Rebel 

Griffie
J. Veenstra

Afwezig: - 
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1. Opening
De voorzitter opende de vergadering om 20:01 uur. 

2. Mededelingen
De voorzitter meldde dat dit de eerste commissievergadering Fysiek Domein van 2024 is.   

3. Vaststellen vergaderorde
Overeenkomstig het voorstel van de voorzitter besloot de commissie in te stemmen met een 
gewijzigde vergadervolgorde. De agendapunten 7.2, 7.5 en 7.6 zullen als eerste worden 
behandeld bij de behandelpunten. Voor deze agendapunten hebben zich namelijk insprekers 
gemeld. De insprekers krijgen het woord voorafgaand aan dat respectievelijke agendapunt. 
Na agendapunt 7.6 zal de agenda worden gevolgd zoals geagendeerd, dus vanaf 7.1 en 
verder. 

4. Vaststellen resumé

4.1 Resumé commissie Fysiek Domein d.d. 29 november 
Ongewijzigd door de commissie vastgesteld.

4.2 Resumé commissie Fysiek Domein d.d. 4 december 2023
Ongewijzigd door de commissie vastgesteld.

5. Informatie van het college

5.1 Mededelingen van het college en/of portefeuillehouder(s)
Mededeling 2 en 4 waren aangemeld voor behandeling en zijn toegevoegd aan de agenda 
als bespreekpunten 7.8 en 7.9. De overige mededelingen werden voor kennisgeving 
aangenomen. 

5.2   Mondelinge mededelingen omtrent actuele ontwikkelingen
Er waren geen mondelinge mededelingen. 

5.3 Vragen aan het college
 Wethouder Boom en wethouder Van Werven beantwoordden de aanvullende 

commissievragen van de door de fractie van de PvdA, ChristenUnie en GroenLinks 
gestelde vragen over het terrein van de voormalige KZF Rijsbergen. 

 Wethouder Boom beantwoordde de aanvullende commissievragen van de door de fractie 
van de VVD gestelde vragen over de verlichting van de brug in de Aanloophaven. 

 Wethouder Boom en wethouder Van Werven beantwoordden de aanvullende 
commissievragen van de door de fractie van Dorpsbelangen Huizen gestelde vragen over
de bomenkap project oost-west as en de aanvullend gestelde vraag over een gekapte 
boom op het Ellertsveld. 

6. Spreekrecht voor burgers.

 Zoals door de commissie besloten bij het vaststellen van de vergaderorde zullen de 
insprekers het woord doen voorafgaand aan het agendapunt waarover zij inspreken. 
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7. Behandelpunten.

7.2 Vervolgtraject ‘Verlevendiging Oude Raadhuisplein’
o De heren Van der Toorn en Vergunst spraken in namens de ondernemers van de   

markt. 
o De heren Mouissie en Van Putten spraken in namens de restaurants Insolar en La   

Casina
o De heer Prins sprak in namens ondernemersvereniging Hart van Huizen  

 Nadat alle insprekers de diverse vragen vanuit de commissie hadden beantwoord, werd de 
informatie meegenomen in de bespreking van agendapunt 7.2. 

Commissiebehandeling van dit agendapunt:
Wethouder Rebel beantwoordde de vragen vanuit de commissie. De commissie gaf het 
college bij behandeling van dit onderwerp diverse wensen en bedenkingen mee. 

Toezegging: 
Wethouder Rebel zegde toe met een positief kritische maar serieuze blik te zullen kijken naar 
het voorstel van Insolar en LaCasina met betrekking tot een alternatieve route voor de 
snoepkar en in gesprek te gaan met de betrokken partijen. Als blijkt dat het college hierin om 
welke reden dan ook niet kan meegaan zal het college dat aan de commissie laten weten 
middels een mededeling met vermelding van argumenten. 

7.5 Integrale ontwikkeling buurtwinkelcentrum Kostmand
o De heer Van Haaften sprak in over het inschalen van een klein appartementencomplex   

met Parkinson appartementen bij de ontwikkeling van buurtwinkelcentrum Kostmand 
 Nadat de inspreker de diverse vragen vanuit de commissie had beantwoord, werd de 

informatie meegenomen in de bespreking van agendapunt 7.5. 

Advies commissie: 
De commissievertegenwoordigingen van de fracties van GroenLinks, VVD, Leefbaar Huizen 
en SGP adviseerden de raad in de raadsvergadering van 15 februari a.s. in te stemmen met 
dit voorstel. 
De commissievertegenwoordigingen van de fracties van Dorpsbelangen Huizen, D66, CDA, 
ChristenUnie, PvdA en Transparant Huizen behielden een standpunt voor en namen het 
voorstel mee terug voor nader overleg met de fractie.

Toezegging: 
Wethouder Boom zegde toe dat er nog een presentatie gaat volgen met meer informatie over
de planontwikkeling van buurtwinkelcentrum Kostmand als de uitwerking wat concreter is. 

7.6 Bestemmingsplan oost-west as (HOV)
o De heer Poot sprak in over het bestemmingsplan oost-west as namens het   

toegankelijkheidspanel. 
 Nadat de inspreker de diverse vragen vanuit de commissie had beantwoord, werd de 

informatie meegenomen in de bespreking van agendapunt 7.6. 
 Dit agendapunt zal verder besproken worden tijdens de uitloopavond op maandag 5 februari. 
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Schorsing
Na deze inspraakreactie schorste de voorzitter de commissievergadering Fysiek Domein om 
23:18 uur. De vergadering zal maandag 5 februari om 20:00 uur worden hervat. 
 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 6 maart 2024.

De commissiegriffier, De voorzitter,
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